
MR vergadering 21-02-2024
Aanwezig: Ted, Martijn, Desiree, Annemieke, Gwen en Karin

Parkeerhangers:

Marc Delaet is er namens de Gemeente omdat de parkeerhangers afgeschaft gaan worden.
Hij komt informeren of wij oplossingen hebben.

Bij de meeste scholen in Maastricht waar dit gaat gebeuren verwacht de Gemeente geen
problemen. Bij de Oda ligt dat anders. Hier zorgt de parkeerhanger voor tevreden ouders en
veiligheid voor onze leerlingen. De ouders parkeren met de hanger netjes in de vakken. We
verwachten dat met het afschaffen ervan wel problemen ontstaan. Op gebied van veiligheid,
maar ook omdat onze ouders het financieel niet zo breed hebben.

Een Schoolstraat zou het parkeerprobleem i.v.m. de veiligheid alleen verplaatsen, dus lijkt
ons de beste optie dat er een afspraak gemaakt wordt dat de scanauto’s niet rondom de
scholen gaan rijden tussen 8.15 u. en 8.45 uur en niet tussen 14.45 u en 15.15 uur.

Hier op school is de veiligheid door de parkeerhanger duidelijk verbeterd, dus laat de
Gemeente maar met een veilig alternatief komen. De Oda heeft nu geen parkeerproblemen.

Marc neemt dit mee naar de gemeente.

Lisa Reinders is er vanuit de GMR

Een lid geeft aan dat de communicatie nog steeds niet goed verloopt. Hij heeft al vaker
gevraagd om de e-mailadressen van andere GMR-voorzitters, maar hij krijgt ze niet. Hij geeft
aan dat sommige onderwerpen, interessant zijn om te sparren en eventueel samen een
sterker front te vormen (bv bij de afschaffing van de parkeerhanger)

Nu opereert de GMR als volledig losstaand iets en vragen we ons af wat de rol van de GMR
tav de MR is.

We geven aan teleurgesteld te zijn bij de presentatie van het Koersplan. We vonden er
nauwelijks onderbouwing of vernieuwende dingen in en het werd veel te oppervlakkig
gehouden. Jammer dat er zoveel tijd ingestoken is en bij de presentatie veel onderwerpen
getackeld werden met de mededeling dat daar nu geen focus op lag (generatie-beleid),
Basisvaardigheden (is toch al jaren landelijk een topic), met lef keuzes maken ( waarin?)

Annemieke geeft aan wel al een verdieping te hebben ontvangen. Ze heeft hier zelf keuzes
in gemaakt en ook al met het team hierover gesproken ivm het vierjarenplan.

Lisa geeft aan dat de MR meer te maken heeft met schoolse zaken en dat de GMR meer
gaat over bestuurlijke zaken.
Martijn geef aan het jammer te vinden dat er weinig overlap is, want dan zou als MR ook veel
meer een front kunnen maken tegen bepaalde zaken, bv. de vier scholen waarbij het nu gaat
om de parkeerhangers.

De GMR is bezig met beleid maken rondom de onderwijsondersteuners.



Ook zijn ze bezig met het protocol rondom de Sociale Media, dit gaat herzien worden door
ML.

Wij geven aan dat er ook gekeken mag worden naar het fietsplan, dat is niet meer van deze
tijd. Parkeren is versoepeld, er zou meer nadruk op het fietsplan mogen liggen.

Mededelingen vanuit de directie:

TSO: er is een nieuwe coördinator waar een beetje onze hoop op gevestigd is. De
vrijwilligers moeten goed aangestuurd worden en dat gebeurt nu niet waardoor er soms
frictie ontstaat. De nieuwe coördinator zal meer aanwezig zijn bij ons. Als school hebben we
tot nu niets extra betaald omdat we niet tevreden zijn. De Rijke Schooldag is ook hieraan
gekoppeld en daar zijn de reacties zeer positief over.

Een andere optie zou kunnen zijn dat we de pauze een kwartier inkorten (dit doen ze in
Wolder) zodat de hele school op vrijdagmiddag vrij heeft (dus een overblijfmoment minder)

Poetsen: De hygiëne moet gewoon beter (gymzaal is vreselijk)

Begroting:

- De reguliere klassen zijn eigenlijk te klein, maar ook de taalklassen zijn niet vol.
Dat betekent dat er tekort is en dat zou kunnen betekenen dat er op de formatie moet
worden beknibbeld.
Van de NPO gelden zijn de ondersteuners aangenomen, deze subsidie stopt. Dit kan
betekenen dat we volgend schooljaar nog nauwelijks een flexschil overhouden.
De instroom moet gaan groeien, verloopt traag.

- Wel zij er nog extra gelden voor de NT2 leerlingen.
- Ook de speelplaats vraagt nog om investeringen.

Notulen van de vorige keer:

Moeten nog bekeken worden, en aanmerkingen doorgeven aan Martijn.


